

2009年专业英语四级练习题2：让我们化干戈为玉帛TEM考试  
PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/644/2021\\_2022\\_2009\\_E5\\_B9\\_B4\\_E4\\_B8\\_93\\_c94\\_644636.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/644/2021_2022_2009_E5_B9_B4_E4_B8_93_c94_644636.htm)

1. he come late, give him the message. A. Had B. Should C. Would D. If  
2. Non-fat dairy products supply the needed nutrients without calories. A. Excessive B. Optional  
百考试题 - 全国最大教育类网站(100test.com) C. Additional D. Arbitrary  
3. Although our boss had been so unkind to us, we heaped coals of fire on his by helping him in his misfortune. A. Shoulder B. Hand C. Arm D. Head  
4. The plumb line is always perpendicular the horizontal plane. A. With B. From C. At D. To  
5. I was looking fro the magazine the whole of yesterday morning. I forgot it to you. A. Return B. Having returned C. To return D. To have returned

Answers: B A D D B  
1. 【B】虚拟语气。Should he come late相当于if he should come late,条件状语从句是虚拟的情况下，主句可用祈使语气；但是，祈使语气不可以与had done的条件状语从句连用，所以不选A；选项C,D不符合语法。故只有B正确。来源：考试大  
2. 【A】excessive: much more than is reasonable or necessary  
Optional: if something is optional, you do not have to do it or use it, but you can choose to if you want to  
Additional: more than what was agreed or expected  
www.Examda.CoM

考试就到百考试题  
Arbitrary: based on personal opinion or impulse, not on reason  
3. 【D】heap coals of fire on sb's head 是固定搭配，表示“以德报怨；化干戈为玉帛”。  
4. 【D】be perpendicular to sth.是固定搭配，表示“与……成直角，与……垂直”。  
5. 【B】forget to do sth. “忘了去做某事”

” forget doing sth. “ 忘记做过某事 ”。根据题意选B。 100Test  
下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问  
[www.100test.com](http://www.100test.com)